
Náměty KDU pro jednání zastupitelstva únor 2023 

Vážená paní starostko, 

Posílám Vám body pro jednání zastupitelstva. Prosím o zařazení do programu. 

 

1. Rekonstrukce komunikace Hatě od ulice Fedrové až na konec MČ Ivanovice (konec ulice 
Hatě). 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo pověřuje Josefa Šumberu k projednání rekonstrukce komunikace 

na ulici Hatě s vlastníky pozemků, kteří by byli dotčeni touto stavbou. Dále pověřuje k jednání s 

obcí Česká o směně případně odkupu pozemků pro stavbu uvedené komunikace. Starostka 

poskytne k uvedenému jednání informace a podklady (projekty, dohody apod.) o jednáních již 

dříve realizovaných s vlastníky a obcí Česká.  

 

2. Úprava nezpevněné části chodníku (cca 50m)od ulice U Křížku k ulici Jezerůvky 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo pověřuje Josefa Šumberu k jednání s vlastníky pozemků pod 

tímto chodníkem, aby udělili souhlas s realizací zpevněného povrchu. Konkrétně se jedná o 

vlastníky:  

Baláčová Libuše, Bečková Růžena, Kühndlová Jana,¨Šmíd Bohumil, Šmíd Tomáš, Tišnovský 

Antonín, Tišnovský Pavel. 

 

3. Projekt SKATEPARKU v Ivanovicích 
Skatepark je speciálně upravená plocha pro skateboardisty, jezdce BMX, jezdce na koloběžče 

(scooter), jezdce na inline bruslích, mountainboardech, případně horských kolech, na které jsou 

umístěny různé překážky, dráhy a rampy. Pro park je nutné najít plochu o velikosti cca 30 x 12 m. 

Jedná se o sportovní zábavu, která má v posledních letech velký nárůst obliby. Kromě místa bude 

nutné získat prostředky ve výši cca 2 milionů Kč pro stavbu vlastního parku. V příloze je nabídka s 

několika variantami od společnosti JF Construction. Prostředky na tento park by bylo možné 

získat v rámci projektu DÁME NA VÁS případně z dalších fondů určených pro mládež a sport.  

Návrh usnesení:  

a) Zastupitelstvo souhlasí, aby na území MČ Ivanovice byl v případě získání finančních 
prostředků vybudován skatepark. 

b) Zastupitelstvo pověřuje Josefa Šumberu k vytipování lokalit, kde by bylo možné park 
umístit. 

c) Zastupitelstvo pověřuje Josefa Šumberu k podání žádosti o získání finančních prostředků 
z projektu Dáme na vás. 

 

4. Informace k plánovaným projektům v MČ Ivanovice 
Bylo by prosím možné informovat zastupitelstvo a veřejnost, jestli jsou v plánu v Ivanovicích 
nějaké rozvojové/investiční případně jiné projekty připravované MČ Ivanovice nebo SMB?  

 

 
 


